

To: Jordan Securities Commission,
Amman Stock Exchange
Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES
Date: 10-12-2025 10:07:39 AM
Subject: Declaration

السادة هيئة الأوراق المالية
السادة بورصة عمان
اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية
التاريخ: 10-12-2025 10:07:39 AM
الموضوع: افصاح

Further to our letter No. 1/4/199 dated 7/12/2025, we would like to inform you that a meeting of the Board of Directors of Jordan Cement Factories Company was held on Monday, 8/12/2025. The Board members were informed of the signing of a sale agreement on 29/10/2025 between Financiere Lafarge and Manaseer Industrial Complex LLC. The parties to the sale process are in the final stages of its execution, whereby the shares owned by Financiere Lafarge will be sold to ONDARO Co. Ltd and XENORIA Co. Ltd, according to the pricing controls for execution on the Amman Stock Exchange (ASE), in preparation for their ownership by Manaseer Industrial Complex LLC in implementation of the signed agreement. The Company affirms that this transaction is an investor-to-investor deal and has no financial impact on the Company, while confirming its commitment to disclose any disclosure requirements related to the process under the Securities Law and the applicable Disclosure Instructions.

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name: Zaid Al-Fayez

لأحق لكتابنا رقم 1/4/199 تاريخ 7/12/2025 نود إعلامكم بأنه تم عقد إجتماع لمجلس ادارة شركة مصانع الإسمنت الأردنية يوم الإثنين الموافق 8/12/2025 ، وتم إعلام أعضاء المجلس بتوقيع اتفاقية بيع بتاريخ 29/10/2025 فيما بين شركة لافارج فاينانسير مع شركة مجمع المناصير الصناعي ذ.م.م . وأن أطراف عملية البيع في المراحل النهائية لتنفيذها، حيث سيتم بيع الأسهم المملوكة من قبل شركة لافارج فاينانسير الى شركتي ONDARO Co. Ltd و XENORIA Co. Ltd ، وفق الضوابط السعرية للتنفيذ في بورصة عمان، تمهد لملكيها من قبل شركة مجمع المناصير الصناعي ذ.م.م تنفيذ للاتفاقية الموقعة. وتأكد الشركة بأن العملية هي صفقة بين مستثمرين ولا أثر مالي لها على الشركة مع تأكيدها على إلتزامها بالإفصاح عن أي مطالبات إفصاحية تتعلق بالعملية بموجب قانون الأوراق المالية وتعليمات الإفصاح المعمول بها

وتفضليوا بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الادارة
اسم المستخدم: Zaid Al-Fayez